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Protokół Nr 3i2023

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy
odbytego w dniu 24 sierpnia}0Ł3 roku

w sali konferencyjnej tlrzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonęrka i na
wstępie powitał członków poszczęgólnych Komisj i.
Stwierdził, Że na stan 15 członkÓw Komisji zgodnie Z listą obęcności
w posiedzeniu biorą udział WSZyScy członkowie co stanowi quorum do
podej mowania prawomocnych decy zji.

Lista obecności stanowi zatączniknr 1 do protokołu .

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał :

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z.cę Wójta Gminy Krzysztofa Bajora,
. Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Kierownika GoPS.u Agnieszkę Czechowskąo
- Inspektora Tomasza Plutę,
- Inspektora Jacka Stachurskiego,
- Mtodszego referenta Marcina Buiowicza.

"' Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Wraz z zaproszeniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany
porządek posiedzenia, w rwiązku Z tym Przęwodnicz4cy Rady Gminy rwrócit
się o zgłaszanię zmian do tego porządku. Nikt nie zgłaszał innych zmiarł, wobec
powyższego porzqdek został przyjęty jednogłoŚnię w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
f . Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie protokotu ze wspÓlnego posiedzęniaKomisji

z dnia 76 czerwca 2023 r.
L



omówienie materiałów na na1b|iźLszą sesję.
Wolne wnioski i zapytania' sprawy róŻne.
Zakonczęn i e po s ie d zenia.

Ad pkt 3.

Przystąpiono do ptzyjęcia protokołu Z poprzedniego posiedzenia
wsrystkich komisji. Do protokołu i]r 2l20f3 z dnia 16 czerwca 20f3 roku ze
wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji nie wnoszono uwag i został przyjęty
jednogłośnie.

Ad pkt 4.

W tym punkcie prowadzenie przejął Przewodniczqcy Komisji Rozwoju
Gospodarczego Jan Rutowicz. Prowadzący oddał głos inspektorowi ds. ochrony
Środowiska Tomaszowi Plucie, a ten zapoznał radnych z projektem uchwaĘ
dotyczącym utrzymania czystości i porządku w gminie. Inspektor wyjaśnił, ze
art.4 ust.2 ustawy zdnia 13 wrześniat996 r. o utrrymaniu crystoŚci i porządku
w gminach (tj. Dz. |J z 2a23 r. poz. 1469) nakłada na Gminę obowiązek
okręślenia szczegółowych zasad utrzymania czystości i porządku na tĘrenie
gm iny F ałków. Regulami n UszczegóŁa.wia, określonę ustawą, zasady utrrymania
czystości i porządku na tęręnie gminy. Ustawa z dnia 7 lipca 202f r. o zmianie
ustawy * Prawo wodne oraz niektórych innych ustaw (Dz. tJ. z 2022 r. paz,
1549)równiez wprowadziła zmiarty w zasadach vtrzymartia czystości
i porzędku w gminach. W rwiązku Z powyiszym naLeĘ dostosować te zapisy
w regul acj ach mi ej scowych do obowi ązl4ący ch przepi sÓw prawnych .

W dyskusji o głos poprosił radny Jarosław Kaczmarek, który zyvroc\ł uwagę na
problem acryszczania szamb i zapytał jak będzie regulowana Sprawa.
w" przypadku jednoosobowego gospodarstwa domowego, gdy starsza osoba
wytwarzamało ścieków.
Radna Elzbieta ŚliwiRska zadała pytanie jak w związku zakazem wieszania
ogłoszeń na drzewach będzie wyglądała kwestia wywieszania nękrologów, którę
zavłięsza firma pogrzebowa. Kto ma się Ęm zajqć, czy proboszcz poszczególnej
parafii czy gminp, skoro klucz do gminnych gablot posiada wyłącznie sołtys
poszczęgólnej miej scowości.
Zabierąąc głos radna Agnieszka Zęnka Zganiacz na prośbę księdza
proboszcza wniosła postulat, ieby usytuować jakąŚ nieskomplikowanę,
ogólnodostępną tablicę do tego celu.
W tym miejscu zabrała głos radna Maryla Domańska, która powiedzi ata, ie taką
nieskomplikowaną tablicę słuŻącądo nękrologów mazę zawiesić sam ksi4dz.
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Następnie zabrat głos młodszy referęnt Marcin Buzowicz, który omówił
projekty uchwał doĘczące gospodarowania odpadami przez mieszkańców
Gminy Fałków. Wszystkie uchwały zostają dostosowane do obowi4zujących
przepisów. Pierwszy Z projektów jest w sprawie szczegÓławego sposobu
i zakręsu świadczenia usług na tęrenie Gminy Fałków w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od włascicieli nieruchomoŚci i zagospodarowania tych
odpadów, w zamian Za uiszczoną ptZęZ właścicięla nieruchomoŚci apłatę za
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt tej uchwaty szczegółowo
regul uj e proces dziatrania Punktu S elektywn ej Zbiórki odpadów Komunalnych.
Następny projekt uchwały daĘczył ustalenia ryczahowej stawki optaty Za
gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nięruchomości, na których
znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzysĘwanej na
cęle rekreacyj no-wypoczynkowe.
Kolejny projekt odnosił się do poprzednich, a dotyczyŁ okreŚlenia wzaru
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanię odpadami komunalnymi
składanej ptzęz właŚcicieli nieruchomo ści.
Kolejny przedstawiony projekt dotyczył. określęnia górnych stawek apŁat
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Fałków, ktfuryr
pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych araz przęz
właścicieli nieruchomoŚci na terenie Gminy Fatków, I<tórzy nie są obowiązani
do ponoszenia opłat za gospodarowanię odpadami komunalnymi na"rzecz
gminy.
ostatni z projektów w tej sprawie datyczył w Sprawie zmiany uchwaty Nr
Xrurfilzaza z dnia27 |istopada2a20 roku w sprawie metody ustalęnia optaĘl
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tej opłaĘ.

tJzupełniając Wójt Henryk Konieczny powiedziaŁ, Że zapisy o częstotliwości
wybierania szamba sQ prawidłowe, poniewaz stare ścieki robi4 się zagniłe
iprzywoŻone do naszej aczysz:zalni ścieków zabljająjej florę bakteryjną.
Inspektor Tomasz Pluta wyjaŚnił, Że coraz więcej ludzi przyjeŻdŻa na wieś,
vtytwarząą odpady i st4d muszą ponosić opłatę.

Prcw adzenię obrad przej$ Kom isj i Rewizyj nej Grzego rz B aran.

W dalszej części,obrad gjos zabrała Skarbnik Gminy Anna Wajnberger, która
omÓwiła projekty zmian w Budzecie Gminy nabieiący rok oraz Wieloletniej
Prognozie Finansowej na lata 2af3- 2af6. Jak zwykle zmiarty dotyczyĘ
bieizącej ana|izy realizacji Budzetu po stronie dochodów i wydatków w {JG
i jednostkach. Zmiany doty:Zyły zwiększenia dochodów subwencji ogólnej,
pĄektu pod nazwą ,,Poprawa jakości Ęcia mięszkańców Fałkowa paptzez
rewitalizację zdegradowanych obszarów miejscowoŚci, programu ,,Maluch +'' i
,,(Jtworzenie K1ubu Dziecięcego w Gm' Fatków,, oraz modernizacji budynku
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Świetlicy w miejscowości Starzechowice, zwiększenia środków ze sprzeduĘ
tzw.,,małpek''.
Nie byto pytań do przedstawionych proponowanych zmian.
W tym miejscu ponownie zabrał głas wójt Henryk Konieczny, który zapoznał
zebranych z projektem uchwały w sprawie okreśłenia zasad udzielania dotacji
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlanę przy zabytkach
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji
zabytków, potozonych na obszarze Gminy Fałków.
Następnie głos zabtata kierownik GOPS Agnieszka Czechowska, która
przedstawiła pĄekt uchwĄ w sprawie funkcjonowania Zespołu
Interdyscyplinarnego. Po nowelizacji przepisów rada gminy upowazniona jest
jedynie do okreŚlenia trybu i sposobu powoĘwan\a oraz odwoływania członków
Zespołu Interdyscyplinarnego. Zespół Interdyscyplinarny obowiązany będzie do
opracowania i przyjęcia regulaminu określającęgo szczegółowe warunki jego
funkcjonowania araz trybu i sposobu powoływania grup diagnostyczna-
pomocowych, ktÓre zastąpią doĘchczasowe grupy rcbacze.
Jako kolejny przłgotowujący projeĘ uchwał na sesję rady gmin głos zabrał
inspektor Jacek Stachurski. Poinformowat zebranych, ie przygotowany jest
projekt uchwaĘ na zakup działki w Fałkowie po bytym ,,Kółku Rolnicrym'',
a w miejscowoŚci Budy z ptzęZnaczenięm pod budowę świetlicy wiejskiej,
projekt uchwały na sprzedaŻ działki w Fałkowie przy nowym osiedlu im. Św.
Jana Pawła II oraz wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego na nabycie
działki przyległej do drogi olszamowice _ Studzięniec.
Radni j ednomyŚ lni e pozytywnie zaop iniow ali pr zedłozone proj ekty uchwał.

Ad pkt 5.

W tym punkcie prowadzenie przejął Przewodniczący Komisji Spraw.
obywatelskich Bogusław Bartos i udzielił głosu Wójtowi Gminy Fałków
Henrykowi Koniecznemu.
Wójt poinformowat wszystkich o planowanej uroczystości wręczęnia męda|i za
długoletnie pozycię małzeńskię d1a par obchodzących jubileusz 50 _ lecia
małzęństwa. Ceremonię tę planuje się na miesiąc puździernik br.
Następnie pan wójt wspomniat, ie od przyszłego roku szkolnego rvsza progfam

',Maluch 
*'', W rhmach którego utworzone zostanie 16 miejsc żłobkowych dla

dzięci Z terenu naszej gminy.
Pan Wójt poinformował, ze powstaĘ PSZOK będzie funkcjonowat płprzez
zbiórkę odpadÓw w kontenery.
Zaprosił wszystkich na uroczystą mSZę św. Do kościoła do Czermna, gdzie w
najb|izsz4 niedzielę odbędzie się przekazanie dla miejscowej straiy nowo
zakupionego poj azdu strazackiego.
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Ad pkt 6.

W związku ze zrea|izowaniem porządku wspólnego posiedzenia Komisji
Przęwodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim za udziń,
i zamknąt posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

ProtokÓłowata:
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